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VVD  

1. Het voorspelde tekort voor 2022 was 6000 werkzame personen. 
Wat zijn de actuele cijfers betreffende het huidige “tekort” van 
werkzame personen? 

 

Cu  

Naar aanleiding van de bijlage, Pijler 1 pag 2. Over de begeleiding en 
scholing van Nieuwe Zeeuwen wordt verslag gedaan van goede resultaten 
en vooruitgang. Het is goed dat te lezen. 
Nu is bekend dat begeleiding ook nadat mensen werk hebben gevonden 
essentieel is om mensen aan het werk te houden. Ook is er behoefte aan 
vakgericht taalonderwijs. 

 

1.  Heeft het team Aanvalsplan Arbeidsmarkt op dat gebied nog wensen of 
behoeften, die door de politiek, plaatselijk of landelijk ingevuld moeten 
worden. 

Het wordt steeds duidelijker dat investeren in een ‘Leven lang 
Ontwikkelen’ nodig is, op alle niveau’s in de arbeidsmarkt. 
Investeren daarin is nodig om ervoor te zorgen dat mensen 
werk behouden en om (intersectorale) arbeidsmobiliteit te 
vergroten. Landelijk worden daarvoor middelen vrijgemaakt, 
het gaat daarbij echter om bescheiden budget en deels 
incidenteel geld, onderdeel van het Corona steun- en 
herstelpakket. Zicht op voldoende en structurele financiering 
om een Leven Lang Ontwikkelen (inclusief budget voor 
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begeleiding na plaatsing) op (sub)regionale schaal een impuls te 
geven ontbreekt vooralsnog. Terwijl budget daarvoor wel zou 
helpen om kwetsbaren op de arbeidsmarkt meer zekerheid te 
geven op werk in de toekomst. En om arbeidsmobiliteit te 
vergroten, wat belangrijk is in tijden van crisis en bij kan dragen 
aan het terugdringen van tekorten in bepaalde sectoren. In 
afstemming tussen provincie, centrumgemeente Goes en de 
Zeeuwse Werkkamer is dit jaar een kwartiermaker aan de slag 
om met voorstellen te komen tot duurzame versterking en 
borging van een Leven Lang Ontwikkelen in Zeeland.   
De Zeeuwse gemeenten hebben daarnaast op verschillende 
manieren (eigen lobby, VNG) aan het Rijk duidelijk gemaakt 
structureel meer budget nodig te hebben om alle taken in het 
sociaal domein, waaronder de Participatiewet, naar behoren te 
kunnen uitvoeren. Wanneer het Rijk aan die behoefte invulling 
geeft, kan in de regio meer begeleiding (ook op de werkplek) 
worden geboden dan nu het geval is. 

Eerder bleek dat er binnen Zeeland al groot verschil was in de aanpak 
tussen de verschillende gemeenten.  

2.  Hoe is dat op dit moment? 

Gemeenten hebben, binnen de grenzen van de 
(Participatie)wet, autonomie om eigen beleid te voeren. Dat 
maakt subregionaal en lokaal maatwerk mogelijk waar dat nodig 
is. Er wordt daarnaast ook steeds meer samengewerkt, onder 
impuls van diverse ontwikkelingen, waaronder de regiodeals en 
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het aanvalsplan arbeidsmarkt. Onnodige verschillen worden 
daardoor verkleind, aandacht voor maatwerk blijft daarnaast 
nodig en mogelijk. 
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